
Referat fra møte 14.02.2023. 

Presidenten ønsket velkommen til møte. 

Til stede: 14 medlemmer 

Bursdager: Ingen 

Lotteri: Egil ble den heldige vinner 

Klubb-/infosaker: 

- Ungdomsutvekslinga. Ikke noe svar foreløpig, hverken fra distriktet eller 

Huseby/Flatås 

- Høreslynge. Mange av medlemmene bruker høreapparat, har nedsatt hørsel. 

Finnes det muligheter med noen form for høreslynge som kan monteres i 

rommet? Erlend sjekker ut med kommunen. 

3-min: v/Erlend 

- Erlend hadde vært inne og sjekket opp data om Malvik kommune. Han tok oss 

raskt igjennom utviklinga fra jordbruk i ytre Malvik og industri i Hommelvik til der 

vi står i dag, en forstad til Trondheim. Over 6o% av Malviks befolkning jobber i 

dag i Trondheim. Han hadde også vært inne på Malviks 10 mest kjente personer. 

Her oppdaget han ett av våre medlemmer. Torgeir Moan. Selv om mange av 

medlemmene er godt kjent med Torgeirs virksomhet, gjør hans imponerende CV 

sterkt inntrykk. 

Prosjektarbeid: v/Egil 

- Mariakirken. Konklusjonen her ble en dugnadskveld i slutten av mai. 

Programkomiteen tar dette inn i programmet. Det er stein nok til å steinlegge 

også under det andre bordet. Dette arbeidet lar vi ligge til neste år. Vi må vurdere 

om vi skal stable opp/ta vare på steinene litt bedre (vurderes under dugnaden). 

- Forbordsåsen. Plankelegging: «Overskuddsplank» fra i fjor er fraktet dit de skal av 

Terje og Trygve. Mere plank (fra kommunen) ligger på gården til Trygve. Trygve vil 

frakte ut disse i løpet av vinteren.  

- Glatt plank. Noe av plankene som ble lagt i fjor var høvlet. Disse blir glatte. Vi fikk 

en diskusjon om hvordan vi skulle sklisikre dem: Fresing, sage spor, feste band 

m.m. Her er det mulig vi må prøve ut flere metoder 

- Benker: 2 benker ved grillplassen, 1 benk over E6, 1 Benk mot Karussdammene, 1 

benk på Forbordsåsen. Benkene skal merkes med skilt som forteller at de er gitt 

av LHL og Rotary. Terje B har kontakt med person som skal produsere skiltene. 

- Jobu skal beises. Beis er innkjøpt. 

- Merking av stiene, Skilt er delvis utplassert, men noe står igjen. 

- HMS. Under diskusjonen brakte Trygve temaet HMS på bane. Dersom noen 

skader seg med farlig verktøy uten å ha de nødvendige papirene i orden, er det 

grunneier som blir stående ansvarlig. Dette må vi være spesielt oppmerksomme 

på. 



- Egil organiserer dugnadene ved foreslå dager og ta personlig kontakt. Prioriterte 

oppgaver i vår er: Glatte planker og utplassering av bord. 

Møtet heves. 

 

Ivar Hjelsvold (sekr) 


